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Protokół nr XXIV/2012 

z przebiegu obrad  XXIV Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  29 czerwca 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 13 radnych, nieobecny – radny Leszek 
Tomaszewicz oraz radny  Krzysztof Urban. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski   Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk   Skarbnik  Gminy 

3. Wanda Łakoma   Sekretarz UG 

4. Roman Sikora   Wiceprzewodniczący Rady  Powiatu Krośnieńskiego 

5. Alicja Antkiewicz   Radca Prawny UG 

6. Aldona Robowska    Kierownik OPS 

7. Edyta Zajkowska    Sołtys 

8. Urszula Peron   Sołtys 

9. Aniela Nesterowicz  Sołtys 

5. Zbigniew Zaroda   Sołtys 

6. Henryk Gawron   Sołtys 

7. Tadeusz Sarnecki   Sołtys 

8. Edyta Puchałko   Sołtys  

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 13 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył  XXIV Sesję Rady Gminy o godz. 

10.30. Stan Radnych 15 obecnych 13. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał radnych, Wójta, 

zaproszonych gości. Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest nagrywana. Następnie 
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przedstawił porządek obrad oraz złoŜył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku  

dwóch projektów uchwał dotyczących rozpatrzenia i przyjęcia projektu uchwały w sprawie 

dotacji dla Parafii p.w. Trójcy Świętej w Gubinie oraz rozpatrzenia i przyjęcia projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 2012r, wniosek został 

przegłosowany przez radnych, projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad jako 

dodatkowe punkty. 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski udzielił odpowiedzi na interpelację złoŜone na  

poprzedniej XXIII Sesji Rady Gminy. 

Na poprzedniej XXIII Sesji Rady Gminy interpelację złoŜył radny Edward Szafrański, 

dotyczącą naprawy  drogi w Wałowicach, Zarząd Dróg Wojewódzkich poinformował, Ŝe 

droga została juŜ naprawiona.  Radna Anna Durawa złoŜyła interpelację dotyczącą ustawienia 

radaru w śytowaniu, wystosowaliśmy pismo do Zarządu Dróg, odpowiedzi jeszcze nie 

otrzymaliśmy. Radny Ryszard Eret złoŜył interpelację dotyczącą  naprawy dróg  

w Jaromirowicach, obecnie trwają pracę  naprawy w/w  dróg.  

Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny  Edward  Szafrański – złoŜył jedną interpelację. 

-  Rada Sołecka Wałowice zwraca się z uprzejmą prośbą do Pana Wójta o poinformowanie 

Zarządu Dróg Wojewódzkich o niebezpiecznym odcinku drogi wojewódzkiej w m. Wałowice 

– dwa niebezpieczne zakręty w centrum naszej miejscowości. JuŜ niejednokrotnie na tym 

odcinku drogi dochodziło do kolizji nadjeŜdŜających pojazdów, odcinek drogi jest bardzo 

wąski i ograniczona widoczność. Prosimy o naprawę tego odcinka – poszerzenie drogi  

i namalowanie oznaczeń ciągłych na drodze, które rozwiązałoby problem raz na zawsze.   

Radny Daniel  Zołoteńko – złoŜył interpelację ustnie. 

-  w imieniu Pani Sołtys wsi Kozów składam interpelację dotyczącą wodociągu w tej 

miejscowości. Chodzi o podłączenie do linii wodociągowej kilku posesji.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – złoŜył interpelację ustnie. 

-  proszę o przejęcie na rzecz Gminy działki (fragment parku) w BieŜycach, która obecnie jest 

własnością Skarbu Państwa. Docelowo park miałby stać się miejscem rekreacyjnym. 
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Radny Krzysztof Irisik – złoŜył interpelację ustnie. 

- w wyniku oświadczenia jakie złoŜyłem na ostatniej Sesji Rady Gminy wyszło 

nieporozumienie, gdyŜ w gazecie pojawiła się błędna interpretacja mojego oświadczenia, 

chodziło o brak obecności  pani  dyrektor SP Strzegów na Komisji Oświaty, a nie o brak 

współpracy. 

Do punktu4: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

1. Udział w Radzie Decyzyjnej w KGGR w Osiecznicy, 

2. Zebranie sołeckie – Nowa Wioska 

3. Walne Zgromadzenie Komitetu Krośnieńsko-Gubińskiej Grupy Rybackiej  

w Osiecznicy 

4. Spotkanie z mieszkańcami w sprawie remontu świetlicy w Drzeńsku Wielkim 

5. Spotkanie  w Nadleśnictwie Gubin w sprawie wyznaczenia dróg leśnych, które mogą 

uŜytkować mieszkańcy, 

6. Spotkanie z przedstawicielem Kancelarii Deloitte w sprawie optymalizacji podatku 

VAT 

7. Rozstrzygnięcie przetargu na zakup energii elektrycznej 

8. Spotkania z mediami Gazeta Lubuska, Radio Zachód, Wiadomości Gubińskie, Gazeta 

Tygodniowa, 

9. Zebranie sołeckie – Chlebowo 

10. Zebranie z jednostką OSP Chlebowo 

11. Spotkanie z wykonawcą i inspektorami nadzoru budowlanego w sprawie remontu 

świetlicy w Drzeńsku Wielkim 

12. Narada z sołtysami,  

13. Udział w spotkaniu organizowanym przez Marszałka Województwa Lubuskiego  

w sprawie budowy kompleksu energetycznego 
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14. Wyjazd do Kuratorium Oświaty w Gorzowie Wielkopolskim w sprawie dostępu do 

SIO 

15. Spotkanie z członkami Stowarzyszenia PROGUBEN 

16. Udział w podsumowaniu projektu Idealna Gospodyni, który był realizowany  

w Stargardzie Gubińskim 

17. Udział w posiedzeniach Komisja – Zdrowia i Oświaty, Planu i BudŜetu 

 

Do punktu 5: 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Gubin za 2011 rok oraz 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej i Komisji Rewizyjnej z tytułu 

wykonania budŜetu za 2011 rok. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy 

Gubin za 2011r,. sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Do punktu 6: 

Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Gubin z tytułu wykonania budŜetu za 2011r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Eret wniósł wniosek o udzielenie Wójtowi 

Gminy absolutorium z wykonania budŜetu gminy za 2011r. 

 

Do punktu 7: 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Do punktu 8: 

Dyskusja 

Przewodniczący  Komisji Planu, BudŜetu, Prawa i Porządku Publicznego Szymon Naglik -  

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Sportu, Kultury i Pomocy Społecznej Krzysztof 

Irisik – przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Lęśnictwa i Ochrony Środowiska Remigiusz Darmach - 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Do punktu 10 : 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały, następnie poddał projekt 

pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok został 

przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu 

wykonania budŜetu za 2011 rok. 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały, następnie poddał projekt 

pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu 

wykonania budŜetu za 2011 rok został przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 11: 

Przedstawienie i przyjęcie projektów uchwał w sprawie nadania statutu sołectw: 

• BieŜyce 

• Brzozów 

• Budoradz 

• Chęciny 

• Chlebowo 

• Chociejów 

• Czarnowice 

• Dobrzyń 

• Drzeńsk Mały 

• Drzeńsk Wielki 

• Dzikowo 

• Gębice 

• Grabice - Luboszyce 

• Grochów 

• Gubinek 

• Jaromirowice 

• Jazów 
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• Kaniów 

• Komorów 

• Koperno 

• Kosarzyn 

• Kozów 

• Łazy 

• Łomy 

• Markosice 

• Mielno 

• Nowa Wioska 

• Pleśno 

• Polanowice 

• Pole 

• Późna 

• Przyborowice – Dobre 

• Sadzarzewice 

• Sękowice 

• Stargard Gubiński 

• Starosiedle 

• Strzegów 

• Wałowice 

• Węgliny 

• Wielotów 

• Witaszkowo 

• Zawada 

• śenichów 

• śytowań 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło przedstawił projekty uchwał w sprawie 

nadania statutu sołectw i poddał pod głosowanie. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu BieŜyce - przyjęty głosami 13 za, tj. 

jednogłośnie. 

 
Projekt uchwała w sprawie nadania statutu sołectwu Brzozów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
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Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Budoradz - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Chęciny- przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Chlebowo - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Chociejów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Czarnowice - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Dobrzyń - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Drzeńsk Mały - przyjęty głosami 13 za, 
tj. jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały  w sprawie nadania statutu sołectwu Drzeńsk Wielki - przyjęty głosami 13 
za, tj. jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały  w sprawie nadania statutu sołectwu Dzikowo - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Gębice - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Grabice - Luboszyce - przyjęty głosami 
13 za, tj. jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Grochów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Gubinek - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Jaromirowice - przyjęty głosami 13 za, 
tj. jednogłośnie. 
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Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Jazów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Kaniów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Komorów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Koperno - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Kosarzyn - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Kozów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Łazy - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Łomy - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Markosice - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Mielno- przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Nowa Wioska - przyjęty głosami 13 za, 
tj. jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Pleśno - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Polanowice  - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Pole - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Późna – przyjęty  głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
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Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Przyborowice – Dobre - przyjęty głosami 
13 za, tj. jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Sadzarzewice - przyjęty głosami 13 za, 
tj. jednogłośnie. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Sękowice - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Stargard Gubiński - przyjęty głosami 13 
za, tj. jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Starosiedle – przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Strzegów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Wałowice - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Węgliny  - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Wielotów - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu Witaszkowo - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu  Zawada - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu śenichów  - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutu sołectwu śytowań - przyjęty głosami 13 za, tj. 
jednogłośnie. 
 

Do punktu 12: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie dotacji dla Parafii p.w. Trójcy 

Świętej w Gubinie. 
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Ireneusz Solecki uzasadnił projekt uchwały, Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło  poddał 

projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie dotacji dla Parafii p.w. Trójcy Świętej w Gubinie został przyjęty 

12 głosami za, przy 1- nym wstrzymującym. 

Do punktu 13: 

Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 

gminy na 2012r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk uzasadniła projekt uchwały, Przewodniczący Rady Zbigniew 

Zygadło poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 2012r został przyjęty 

13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 14: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXIII Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół przyjąć bez zbędnego 

odczytywania. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie  

i został on przyjęty 13 głosami za, tj. jednogłośnie. 

 

Do punktu 6; 

Sprawy róŜne, wolne wnioski 

Sołtys wsi Pole  Wiesław Hajnas – wnioskował o remont przystanku autobusowego oraz 
postawienie dodatkowej wiaty w miejscowości Pole. 

Sołtys wsi Późna – wnioskował o usunięcie worków z piaskiem przy wale w Późnej, droga 
jest zasypana i utrudnia to wjazd na pola. 

Sołtys wsi Grabice - wnioskował o ustalenie harmonogramu zebrań wiejskich w sprawie 

oczyszczalni ścieków oraz przekazanie kaŜdemu sołtysowi informacji dotyczącej zebrań we 

wszystkich miejscowościach Gminy Gubin. 

Do punktu 7: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył posiedzenie Sesji Rady Gminy                

o godzinie 11.45. 

 

Protokołował:                                    Przewodniczący: 
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